
Datum: 29 april 2024 

Tijd: 20:00 

Locatie: Dorpshuis Kubaard 

Agenda 

1. Opening 
- Ger heet ons om 20:00 welkom, het is de laatste A.L.V. waarbij hij voorzitter is, een 

speciaal moment dus 
2. Mededelingen en vaststelling agenda 

Er is een extra punt toegevoegd over het deelautoconcept aan de agenda 
3. Notulen van 9e ALV van 24 april 2023 

- Simon vraagt zich af waarom er geen Energieavond is geweest afgelopen jaar. Het 
bestuur heeft besloten om dit niet te doen omdat ze zelf ook moeite hebben met het 
begrijpen van de energierekening, dit zou iets moeten zijn wat door EVO wordt 
opgepakt en wordt georganiseerd.  

- Simon kan zich voorstellen dat mensen uit het dorp hier wel behoefte aan hebben. Er 
moet betere uitleg komen vanuit EVO (EnergieVanOns) over de opbouw van de 
kostprijs.  

- Bij de ledenvergadering is er geen behoefte aan een avond over de energierekening.  
- Het verslag van de vorige ledenvergadering wordt goedgekeurd. 

4. Jaarverslag 2023 (zie bijlage) 
- Energiecontracten 

De omzet uit energiecontracten was in 2023 €3569 en hiermee hoger dan in 2022. 
EnergieKûbaard ontvangt €62 wederverkopersvergoeding per volledig 
energiecontract per jaar. 

- PCR (technische mankementen) 
De PCR moet worden schoongemaakt. Anneke stelt de vraag of dit wel nut heeft, het 
bestuur is ervan overtuigd dat dit wel het geval is. Bepaalde panelen leveren duidelijk 
minder op, door ze schoon te maken hopen we dit te herstellen en gelijk te maken 
met de andere panelen. Daarnaast is een schoon zonnedak goed voor het aanzien en 
imago van EK. 

- Door peakshaving is de opbrengst minder. De netbeheerders sluiten op 
piekmomenten onze installatie deels af. Hier moeten we het mee doen, wanneer er 
veel zon en wind staat is dit het geval, omdat er dan te veel stroom het net op komt. 

- Prijsexplosie energiemarkt 
In 2022 was er een ware prijsexplosie op de energiemarkt, in 2023 zijn de prijzen 
weer gedaald tot een relatief normaal niveau. Door de omstandigheden op de markt 
was EVO genoodzaakt de contracten te wijzigen. Om de prijs in de toekomst voor 
onze leden en klanten zo stabiel mogelijk te houden hebben we ons als coöperatie 
aangemeld voor een pilot om lokaal geproduceerde duurzame wind- en zonenergie 
van WIEK en de PCR (zonnepanelen dak de Vries) rechtstreeks te verkopen aan onze 
afnemers.  
 
 



- Deelauto 
Het bestuur is weer begonnen met een nieuw onderzoek naar een deelauto in 
Kubaard, waarvoor onder andere een enquête is uitgezet onder dorpsbewoners. 

- Local4Local 
Het bestuur is met dit project bezig, het l4l-principe houdt in dat lokaal opgewekte 
energie (softwarematig) wordt verkocht aan lokale afnemers. Naast dat de energie 
lokaal en duurzaam wordt opgewekt wordt de marktwerking uitgeschakeld en komt 
de winst de gemeenschap ten goede. Ten slotte zorgt het voor een stabielere prijs. 
Zie het jaarverslag voor meer uitleg. 

- Reserve opgebouwd: Er lopen verschillende projecten waaronder de deelauto en 
website waar een deel van de reserve naar toe kan gaan. 

5. Jaarverslag van penningmeester 
- 2023 was in het algemeen een slechter zonnejaar met minder opbrengst.  Simon 

vraagt zich af hoe het komt dat de panelen zo veel minder opwekken. Marten geeft 
aan dat dit deels komt door de mankementen komt m.b.t. de optimizers. Daarnaast 
wekken we meer op dan een particulier met een klein dak, waardoor we eerder 
worden afgesloten van het net op het moment het net overvol raakt. Het 
nettoresultaat m.b.t. de zonnepanelen is €3771. De wederverkopersvergoeding die 
we hebben ontvangen van de leden is onze andere inkomstenbron. Bruto in totaal 
€6760 winst gemaakt, na de belasting blijft hier €5476 van over. 

6. Verslag kascommissie (zie bijlage mail) 
- Simon is namens de kascommissie is op bezoek geweest. Er is op elke vraag 

antwoord gegeven, er is geen enkel mankement aan de boekhouding gevonden. 
Simon stelt voor charge te verlenen aan het bestuur, de leden gaan hiermee akkoord. 
Er moet een opvolger worden gevonden voor deze jaarlijkse controle, Freek wil deze 
taak graag van Simon overnemen en pakt dit samen met Halbe op. 

7. Benoeming nieuwe kascommissie 
- Freek en Halbe worden benoemd tot de nieuwe kascommissie en zullen volgend jaar 

de boekhouding van EnergieKubaard gaan controleren. 
8. Jaarplan EnergieKûbaard 

Marten verteld over jaarplan. (zie jaarplan EK 2024) aan bod komen o.a.: 

- Het L4L project. Staat nog in de kinderschoenen., we willen de in Kubaard 
opgewekte stroom matchen aan de afnemers, samen met WIEK. 

- Deelauto.  Veel positieve reacties vanuit het dorp. Om dit project op te starten willen 
we onze reserve aanboren, komt bij deelauto. Is een sociaal bindend element. Simon 
vraagt zich af waarom de deelauto nu wel werkt, Marten geeft aan dat dit te maken 
heeft met de tijd (corona) en dat mensen zich bewuster zijn geworden en bereid zijn 
hun 2e auto weg te doen. 

- Energiehuis in Kubaard. Locatie waar mensen terechtkunnen met vragen over 
duurzaamheidsoplossingen, subsidies en aanvragingstrajecten. Het bestuur wil een 
fysieke ruimte hiervoor vinden in het dorp. 

- Zakgeld van de zon. Een doe-project waarbij we kinderen enthousiast maken voor 
zonnepanelen en kennis laten maken met de werking ervan. Dit zou kunnen worden 
gekoppeld aan een koffie-uurtje. De leden reageren enthousiast op dit initiatief.  



- Duizendpoot. Ger en Freek treedt dit jaar af, hierdoor komen er aardig wat taken bij 
voor de overblijvende bestuursleden 

9. Bestuursverkiezingen 
- Er moet statutair ieder jaar één bestuurslid aftreden. Dit jaar treden Ger en Freek af. 

Bij de laatste alv van Littenseradiel kwam ter sprake dat opvolging lastig te vinden is. 
Dit gaat ons goed af, we hebben ons bestuur verjongd.  Freek licht zijn keuze toe: Hij 
kreeg gaandeweg minder zin in de taken die bij de secretariële functie komen kijken. 
Hij treedt af maar wil wel betrokken blijven bij de coöperatie. Ger is al 10 jaar 
betrokken, vandaar zijn besluit. Hij wil het bestuur wel blijven steunen en 
administratie blijven doen. 

- Helena is kandidate om tot het bestuur toe te treden. Er is geen tegengeluid vanuit de 
leden. Helena woont aan de Knilles Ynses Strjitte samen met haar man en zoontje. 
Ze en hoopt haar steentje te kunnen bijdragen aan de coöperatie en treedt toe tot het 
bestuur. 

10. Leden/Klanten/ Energiecontracten 
- De relatief kleine dorpen hebben procentueel meer leden. De samenhorigheid en het 

mienskipsgevoel is groter.  
- Het ledenaantal en klantenbestand is groter geworden. 
- PCR: schoonmaken en van verzekeringsmaatschappij wisselen. Collectief 

verzekeren.  
- Overheveling van participaties: er zijn nog 25 participaties beschikbaar van Marten 

en Halbe 
- Marijke vraagt zich af wat er na de 15 jaar met de panelen gedaan wordt: ze gaan dan 

over naar de Vries. 
 
 

11. PCR 
- Er zijn participaties beschikbaar. 
- Het bestuur laat het zonnedak dit jaar schoonmaken, er is een groot verschil in 

opwek tussen verschillende panelen en een duidelijke vuillaag zichtbaar, hiervoor is 
een offerte opgevraagd. 

- Voor de PCR moet een scope-12 keuring worden uitgevoerd, hiervoor zijn 3 bedrijven 
benaderd. Het eerste onderzoek betreft een groot constructief onderzoek, 
vervolgens wordt de installatie elk jaar doorgemeten. 

- Door peakshaving en netcongestie levert de installatie minder op, een deel van de 
installatie wordt dan uitgeschakeld. 

- Het zonnedak heeft in 2023  51 MhW opgewekt, dit is 18 MhW minder dan in 2022. 

 

 

 

 

 



 

 

12. Deelauto 
- Vorige enquête: 17 huishoudens hadden interesse: zie laatste pagina van het 

jaarplan. 
Voorstel van bestuur: buurtbestuurders vraagt om 10 abonnementhouders. Wij 
willen dit met de opgebouwde reserve voorfinancieren. Zie jaarplan voor de 
bedragen. 

- De mensen die interesse hebben getoond op basis van de enquête zijn opnieuw 
benaderd hier zijn niet 10 positieve reacties op gekomen, vandaar dat we het samen 
met WIEK, het dorpsbelang en ondernemersfonds willen voorfinancieren. 

- De laadpaal moet ook nog worden gefinancierd worden- zie jaarplan 
- De ledenvergadering stemt in met het plan waarbij EK voor minimaal 50% het project 

financiert waarbij dorpsbelang, ondernemersfonds en WIEK meefinancieren. 
 

13. Energiemarkt 
Is besproken, zie het jaarverslag voor een uitgebreide analyse. 

14. Rondvraag 
- Ger wenst het nieuwe bestuur succes, er zijn verder geen vragen. 

15. Mededelingen 
- Namens het bestuur overhandigd Marten de eigendomscertificaten voor het 

natuurland bij Tjerkwerd. Het wordt goed ontvangen. De vergadering wordt gesloten 
om 22:15. 
 

 


